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Referat af ordinært grupperådsmøde den 26/02-2025 
 

Dragehytten 

Frydenborgvej 25, 3400 Hillerød 

Velkomst ved afgående bestyrelsesformand Klavs Petersen 
Tilstede: Ledere fra alle grene, næsten hele bestyrelsen, ca. 14 forældre, enkelte fra klan og trop. 

1. Valg af dirigent og referent 
Referent: Gro Lilbæk, forælder 
Dirigent: Mette BM, leder 

Konstateres, at der er indkaldt rettidigt, og dagsordenen godkendes. 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning, herunder præsentation af lederne i hver gren med en historie 
om året der gik og året der kommer 
En leder fra hver gren forklarer kort, hvad der er sket i løbet af året, og hvad man kan se frem til i løbet af 
året. 

Mikro - Aslak: Spejderne indgår i fællesskaber og flytter grænser (ild, mørke mm). Klimaks bliver 
sommerlejren i pinsen. Fokus på at lære at klare sig selv! 

Mini - Mette B: Fokus på patruljeliv. Arbejder med at blive ’dannede’ til at være patruljeledere og -
assistenter. Sommerlejren går til Birkerød i pinsen. 

Junior - Rasmus: Arbejder med patruljesystem og lærer om at være en god kammerat og samarbejde. Ser 
frem til sommerlejren på Næsbycenteret med andre spejdergrupper i starten af sommerferien. 

Tropsleder - Jakob: Patruljearbejde er i fokus. Fokus har i år været på, at møderne er mere rettet mod 
spejderledede møder (spejderne står selv for mødeindholdet). Sommerlejren på Næsbycenteret sammen 
med en masse andre spejdere - men ikke i samme uge som juniorerne. 

Klan - Simon: Laver både hygge og spejderarbejde. Sommerlejren på "Thurøbund" sammen med andre 
Klan-spejdere. 

Gl-team - Aslak: Kort forklaring om, hvad en gruppeleder (GL) er og gør, og hvordan de gør det som et 
team. Der er fortsat ønske om, at der skal være én GL, men vi har brug for, at der er én, som melder sig. 
Opfordring til forældre om at blive GL for gruppen - en langsom indslusning gennem GL-teamet. Megen 
støtte herfra. 
Fortæller lidt mere generelt om, hvad gruppen gør som helhed. Forsøger at sikre kontinuitet på tværs af 
grenene. Lederne har været på en ”rød-tråd-tur” kun for lederne, hvor det blev snakket bredt om, hvordan 
man kan styrke spejderånden i gruppen og gennem arbejdet. 

Forperson for bestyrelsen - Klavs: Fokusområde i bestyrelsen har været "vedligeholdelsesplan". Samt 
budgetafklaring ift. vedligeholdelsesplan og spejderaktiviteter - og fremad mod SL26. 

Alle beretninger godkendes. 
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3. Fremlæggelse af årsregnskabet 2024 til vedtagelse 
Gennemgang ved Jan, kasserer. 
Regnskabet godkendes. 

4. Behandling af indkomne forslag 
Der er ikke indsendt nogen forslag. 

5. Fremlæggelse af justeret budget for 2025 til godkendelse 
Gennemgang ved Jan, kasserer, ift. hvordan det er justeret i forhold til tidligere fremvist budget. 
Målet fremadrettet er at ligge på et lille plus på budgettet (+/- 10k). 
Ændringen i forhold til tidligere skyldes afholdelse af den store spejderlejr (SL26), som kræver et større 
budget i forhold til lejrture og egenbetaling. 
Forslag om, at vi fremadrettet ændrer kontingentet, så det følger inflationen, og der lægges op til, at der 
fremadrettet sker en stigning, som følger nettoprisindekset (oprundet til nærmeste 50 kr.) → vedtaget af 
de fremmødte.  

Årligt kontingent er nu fastsat til  1.800 kr. for spejder, 750 kr. for Senior og 75 kr. for leder.   

Bemærk at kontingent justeres således at opkrævning i 1. kvartal er satsen for 2024 og at der kompenseres 
herfor i de efterfølgende 3 opkrævninger i 2025. Således at det samlede kontingent efter fire opkrævninger 
i 2025 når det fastsatte beløb.  

6. Fremlæggelse af budget for 2026, herunder kontingent for det kommende år, til vedtagelse 
Forslag om ændring af kontingentet som beskrevet i punkt 5 → vedtaget. 

Budget for 2026 som fremlagt → vedtaget. 

7. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen 
Foreslås 10 personer - ønsker en fordeling som: 
Forperson, kasserer, 3 forældre, 3 ledere, 2 unge (15+ år) og suppleanter. 
En åben plads til en gruppeleder. 
Vedtaget af de fremmødte. 

8. Valg til bestyrelsen (gælder for en toårig periode) 
Ny forperson: Mads-Peter → vedtaget 
Kasserer: Jan (genopstiller) → vedtaget 
Forældre: Rikke (genopstiller), Julie Holst-Bendtsen (ny) → vedtaget - Julie er vedtaget in absentia. 
Ledere: Mette B, Mette BM, Aslak → vedtaget 
Unge: Simon, Christine (genopstiller) → vedtaget 
Suppleanter: Henrik Nejst, Steen (leder) → vedtaget. 

9. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant (gælder for en etårig periode) 
Birgitte og Lars (genopstiller) → vedtaget. 

10. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådet 2025 
Aslak, Pi, Rasmus, Steen, Mette B → vedtaget. 
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11. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådet 2025 
Jakob, Steen → vedtaget. 

12. Eventuelt 
Ingen forslag. Mødet er hævet! 

 
 

Dato:    Dato: 
____________________   ____________________ 
Dirigent, Mette MB   Forperson, Mads-Peter Hansen  

 

12.3.2025

B165728
Blyant


